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1. Benvinguda i presentació 

 
El president de l’AFA de l’Escola Bellpuig, Arnau Grifoll, dona la benvinguda a les 

persones assistents i fa una breu explicació sobre què és l’AFA: una entitat sense 
ànim de lucre al servei de l’escola.  
 

 
2. Valoració de l’inici del curs 2020-2021 

 
El president de l’AFA explica els efectes de la Covid-19 sobre el funcionament i el 
pressupost de l’AFA del curs 2019-2020: es van deixar de rebre alguns ingressos 

relacionats amb les activitats que no es van poder portar a terme, com la venda 
de roses per Sant Jordi, i algunes despeses es van mantenir tot i la situació de 

confinament.  
 

Seguidament comenta quina serà la dinàmica de l’Assemblea: especialment pel 
que fa al funcionament del xat i de les votacions online.  
  

 
3. Presentació de l’estat actual dels comptes i balanç del curs anterior 

 
La tresorera de l’AFA, Maria Camps, presenta l’estat de comptes actual i també 
el balanç del curs anterior (ingressos i despeses 2019-2020).  

- El curs 2019-2020 hi havia un romanent d’uns 59.000 euros, els ingressos 
van situar-se entorn els 19.000 euros (dels 20.000 previstos) i dels 44.000 

euros de despeses previstes se’n van executar gairebé 13.000 euros.  
 

 
 

- Pel curs 2020-2021 hi ha un romanent de gairebé 66.000 euros, els ingressos 
previstos estan entorn els 25.000 euros (les partides que suposen una major 
aportació són les quotes, la subvenció de l’Ajuntament i la loteria) i les 

despeses se situen al voltant dels 77.000 euros.  

Acta de la sessió  

 Assemblea General Ordinària  
AFA Escola Bellpuig 

 

 24/09/2020 a les 20h 
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4. Presentació del pressupost pel curs 2020-2021 

 
Seguidament es presenta el desglossament de les partides corresponents al 
pressupost pel curs 2020-2021 i, per cadascuna, es procedeix a fer la votació per 

part de les persones assistents a l’Assemblea. 
  

 
4.1. Partida general 

 

La tresorera explica que la partida general inclou despeses de gestió (quota 
FaPaC, gestoria...), per activitats socials (comiat de 6è...), per l’escola (llibres, 

agendes i material escolar, tècnic informàtic...), per projectes (dotació TIC TAC, 
auxiliar d’anglès i auxiliar de biblioteca), i inversió en projectes a mig i llarg 
termini (projecte pati...). L’import de la partida general és de 44.720,23 euros.  

 
Un cop explicat el detall de la partida general es dona pas a la votació on line. El 

resultat és l’aprovació de la partida general per 29 vots a favor, 3 abstencions i 0 
vots en contra.  
 

Aproves el pressupost corresponent a la partida general? 
Vots a favor: 29 

Vots en contra: 0 
Abstencions: 3 

 

 
 

4.2. Partida per a la contractació mestre de reforç  
 

El president explica que davant la situació actual la direcció de l’escola ha 
demanat a l’AFA la possibilitat de finançar una mestra de reforç que pugui cobrir 
les necessitats dels diferents grups i descarregar a la direcció de part de la feina 

de suport que actualment està fent.  
 

La proposta de l’escola és que es pugui cobrir 2/3 de la jornada d’una mestra que 
ja és a l’escola (actualment contractada per 1/3). 
 

A partir d’aquesta petició, formulada pocs dies abans de l’Assemblea, des de l’AFA 
s’ha demanat a la gestoria les diferents fórmules de contractació que hi poden 

haver, així com el seu cost. Esperant la resposta detallada, s’ha fet un càlcul 
orientatiu d’un màxim de 15.000 euros que pensem que podria costar contractar 
una mestra de reforç per 2/3 de jornada pel que queda de curs.  

 
Un cop explicat el detall de la partida es dona pas a la votació on line. El resultat 

és l’aprovació de la partida per a la contractació d’una mestra de reforç per 26 
vots a favor i 7 vots en contra.  

 

Aproves el pressupost corresponent a la partida  
per a la contractació d’una mestra de reforç? 

Vots a favor: 26 
Vots en contra: 7 

 

 



3 

 

 

4.3. Partida material fungible per l’escola (joc exterior, simbòlic...)  

 
La Mònica Carrera explica que arran de la situació actual moltes aules i espais 
s’han dividit i el material també. Això fa que el material sigui escàs. En aquest 

sentit, la direcció de l’escola ha passat un llistat que s’ha incorporat a aquesta 
partida (cordes, pilotes...) que en conjunt suma 2.220,50 euros. 

 
Per donar resposta a aquesta situació la Mònica Carrera també explica que des 
de la Junta de l’AFA s’està plantejant demanar a les famílies que puguin fer 

donacions de materials i jocs que ja no utilitzin.  
 

Per part dels assistents es pregunta quan es farà la compra i l’entrega del material 
a l’escola i es respon que es farà el més immediat possible.  

 

Un cop explicat el detall de la partida es dona pas a la votació on line. El resultat 
és l’aprovació de la partida de material fungible per 31 vots a favor i 0 vots en 

contra.  
 

 

Aproves el pressupost corresponent a la partida  
de material fungible? 

Vots a favor: 31 
Vots en contra: 0 

 

 
4.4. Partida estructures pel pati (rampa, àgora...) 

 
Seguidament la Mònica Carrera presenta la partida corresponent a les estructures 

pel pati que suma un import de 5.279,00 euros. Aquesta partida inclou, entre 
altres, taules de pícnic, una barra per fer tombarelles i una àgora de fusta 
(imatge). 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

També es fa una crida a les famílies per formar part d’una Comissió per planificar 
les estructures del pati pensant que les que es puguin posar aquest curs siguin 

perdurables/tinguin sentit en un futur Projecte pati.  
 
La Núria Sañé assenyala que seria interessant pensar en alguna estructura que 

fes ombra als patis.  
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Un cop explicat el detall de la partida es dona pas a la votació on line. El resultat 

és l’aprovació de la partida per les estructures del pati per 28 vots a favor, 2 
abstencions i 0 vots en contra.  
 

 
Aproves el pressupost corresponent a la partida  

d’estructures pel pati? 
Vots a favor: 28 
Vots en contra: 0 

Abstencions: 2 
 

 
4.5. Partida d’ordinadors  

 

El president explica que aquesta partida és important perquè la competència TIC 
es transversal i es treballa a totes les assignatures. En aquest sentit, es considera 

que cal dotar a l’escola d’aquesta material perquè té mancances.  
 
La direcció de l’escola ha demanat 50 portàtils (Chromebooks). Per això al 

pressupost hi ha una partida de 25 ordinadors (la prevista inicialment el curs 
anterior) i una d’addicional de 25 ordinadors més que es votarà per separat.  

 
S’explica que l’adquisició serà en format de renting i que això ha endarrerit una 
mica el procés d’adquisició. Es proposa aquesta opció perquè augmenta poc el 

cost final amb l’avantatge que durant 4 anys els portàtils estan assegurats (i no 
s’ha de fer una assegurança a part que encareix la partida).  

 
També es comenta que aquest any aquesta partida és especialment necessària 

perquè no tenen aula d’informàtica, no poden fer canvis d’ordinador entre els 
nens i nenes... i és urgent activar-la per tenir-la durant aquest primer trimestre.  
 

A la partida dels 25 ordinadors previstos inicialment també s’ha inclòs material 
de robòtica perquè a l’escola ho volen treballar al Cicle Superior.    

 
Un cop explicat el detall de la partida de 9.813,06 euros es dona pas a la votació 
on line. El resultat és l’aprovació de la partida prevista de 25 ordinadors + 

material de robòtica per 21 vots a favor i 3 vots en contra.  
 

 
Aproves el pressupost corresponent a la partida  

d’ordinadors (25 ordinadors + robòtica)? 

Vots a favor: 21 
Vots en contra: 3 
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Se segueix aquest punt amb un torn obert de preguntes:  

- L’Hernan Collado demana si l’escola té un projecte TIC específic: sembla que 
hi ha equipament però no projecte.  

- La Núria Montmany, mare i mestra de l’escola, puntualitza que actualment el 

projecte TIC s’està renovant i que utilitzen una aplicació del Departament 
d’Ensenyament. Com que tots els cursos volen treballar projectes només 

utilitzar l’aula d’informàtica els limita. Amb els Chromebooks tenen més 
flexibilitat. També explica que a partir de 1r cada nen té un compte de correu 
electrònic i que aquest curs serà a partir de P3 (a principi de curs es va 

demanar l’autorització a les famílies).  
 

- La Florence Plumier assenyala que els nens i nenes d’aquesta edat potser ja 
tenen la oportunitat d’accedir als dispositius en altres contextos i el que 
faltaria és aprendre a comptar, llegir i escriure. Apunta que moltes vegades 

s’abandonen les bases.  
- En aquest sentit, la Núria Montmany, assenyala que el projecte TIC els dona 

una eina potent pel treball col·laboratiu i els Chromebooks els permet, a més, 
igualar els dispositius/eines que fan servir els infants.  

- La Laia Valls afegeix que des del seu punt de vista s’ha de fer un esforç per 

treballar les competències digitals dels nens i nenes.  
 

- Per la seva banda l’Hernan Collado comenta que l’autorització que han signat 
els pares a principi de curs s’ha fet sense saber que s’obriria un compte de 
google als nens i nenes.  

- La Núria Montmany explica que s’enviarà una circular explicant com es farà 
servir aquest compte.  

 
- En Jordi Font demana on es pot trobar informació sobre el projecte TIC de 

l’escola.  
- La Núria Montmany comenta que al web de l’escola està disponible l’antic, que 

ara l’estan renovant i que també el penjaran al web.  

 
- El president de l’AFA conclou que si hi ha cap pare o mare que vulgui 

aprofundir amb aquest tema es posi en contacte amb l’AFA.  
 
A continuació es passa a fer la segona votació d’aquesta partida per augmentar 

en 25 portàtils l’aportació de l’AFA al projecte TIC de l’escola.  
 

Abans però la Mònica Carrera demana si el resultat és positiu si els ordinadors 
addicionals repercutiran amb qui té més dificultats per accedir-hi. La Núria 
Montmany assenyala que seran per ampliar el projecte (no per cap grup/col·lectiu 

específic).  
 

També es demana si això no ho proveeix el Departament d’Ensenyament. La Núria 
Montmany explica que sovint es prioritzen centres d’altra complexitat i instituts. 
En el cas del Bellpuig comenta que el curs passat es va entregar tota la 

documentació al Departament i semblava que estaven a punt de rebre la dotació 
d’ordinadors si no hagués estat pel confinament.   
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Un cop explicat el detall de la partida es dona pas a la votació on line. El resultat 

és un empat entre assignar-hi 0 euros i assignar-n’hi 10.000. El President, que 
té la potestat de desempatar amb el seu vot, desempata amb 0 euros i emplaça 
a fer una assemblea específica per debatre aquesta qüestió.   

 
Aproves el pressupost per ampliar amb 25 ordinadors  

la partida TIC en...? 
0 euros: 9 

2.000 euros: 1  

4.000 euros: 2 
6.000 euros: 3 

8.000 euros: 2 
10.000 euros: 9 

 

 
La Mònica Carrera i en Dani Blasi assenyalen que s’hauria d’haver estipulat abans 

de la votació com s’aplicaria el resultat. El president comenta que hi està d’acord 
i que per això emplaça a les famílies a obrir un debat posterior i en més 
profunditat en una assemblea.  

 
 

4.6. Partida aparells mesuradors CO2 per les aules  
 
La Mònica Carrera explica la partida de 540,00 euros per adquirir 12 mesuradors 

de CO2 per mesurar la qualitat de l’aire a les aules i així fer més eficient la 
ventilació.  

 
Un cop explicat el detall de la partida es dona pas a la votació on line. El resultat 

és l’aprovació de la partida dels aparells mesuradors de CO2 per 19 vots a favor 
i 2 vots en contra.  
 

 
Aproves el pressupost  

per comprar mesuradors de CO2? 
Vots a favor: 19 
Vots en contra: 2 

 
 

5. Precs i preguntes en relació amb l’estat de comptes, el balanç i el 
pressupost 2020-2021 
 

No hi ha precs i preguntes. 
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6. Proposta de nova Junta de l’AFA Bellpuig 

 
El president presenta la proposta de nova Junta pel curs 2020-2021:  

- President: Arnau Grifoll 

- Tresorer: Jordi Solà (sortint: Maria Camps) 
- Secretaria: Sílvia Amblàs (sortint: Alba Parareda) 

- Vicepresident: Suayambú Miralles 
- Vocals: Alba Parareda, Daniel Blasi, Ferran Serramià, Isabel Vallejo,  Laia 

Pérez, Lluís Verdaguer, Laia Valls, Maria Camps, Mònica Carrera, Núria 

Blanch, Núria May, Rut Godayol. 
 

7. Votació de la nova Junta de l’AFA Bellpuig 
 

Un cop explicada la proposta de nova Junta de l’AFA Bellpuig es dona pas a la 

votació on line. El resultat és l’aprovació de la nova Junta per 22 vots a favor i 0 
vots en contra.  

 
 

Aproves la nova Junta de l’AFA? 

Vots a favor: 22 
Vots en contra: 0 

 
 

8. Precs i preguntes.  

 
- Una família assenyala que s’ha donat un conflicte al temps del migdia entre 

dos nens i pregunta quin és el procediment a seguir.  
- En Ferran Serramià, responsable de la Comissió d’acollida i menjador,  

assenyala que es pot parlar amb la coordinadora, la Rut, de 8h a 10h del matí.  
- Tenint en compte que aquest primer pas ja s’ha fet es recomana parlar-ho 

amb la directora del centre.  

- En Ferran Serramià també es compromet a fer-ne seguiment des de la 
Comissió de l’AFA.  

 
- La Núria May comenta que hi ha poca informació sobre l’espai de menjador.  
- En aquest sentit, la Laia Pérez proposa que 7 i tria faci una reunió a l’inici de 

curs amb les famílies per explicar el projecte de l’espai migdia.  
- Entre els assistents també es comenta que els projectes “Servim-nos” i 

“Rentem les dents” no es fan i es té el dubte de com/què s’està fent aquest 
curs.  
 

- En Moisès Ramis assenyala que en el cas de P3B l’espai de la migdiada no és 
adequat (llum i soroll).  

- La Mònica Carrera comenta que si bé ara hi ha dos monitors (un per cada 
grup) l’espai on dormen P3B hi ha soroll perquè està al costat d’on juguen els 
nenes de Primària.  

 
- En Ferran Serramià assenyala que des de la Comissió d’acollida i menjador es 

demanarà una reunió per fer seguiment dels temes que han anat sortint 
(ràtios, espais...). 

https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/afabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/secretariaafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/menjadorafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/projectesafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/projectesafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/economicaafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/extraescolarsafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/extraescolarsafabellpuig@gmail.com
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- També es recorda que des de la web de 7 i tria es poden fer modificacions del 

servei (altes i baixes...). 
 

- La Laia Valls apunta que, en general, s’hauria d’incidir en donar a conèixer 

l’existència de Comissions i animar a les famílies de l’escola a formar-ne part.  
 

- Finalment, el president de l’AFA presenta el nou logo de l’associació. I es 
recorda que és el resultats d’un procés participatiu amb els nens i nenes de 
l’escola. La guanyadora va ser la Mariona Paricio Reixach (ara alumna de 6è 

de Primària) que tindrà un val de 20 euros per l’abacus. 
 

 
 
 

 
 

 
9. Tancament de la sessió 

 
A les 22.45h el president de l’AFA agraeix l’assistència a totes les famílies i dona 
per tancada l’Assemblea General Ordinària.  
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Llistat de persones assistents 

a l’Assemblea General Ordinària  

del 24/09/2020 

 
Seguidament es presenta el llistat de persones que han assistit a l’Assemblea, 
connectant-se a la sessió online durant tota o part de la sessió (per ordre alfabètic 

del nom).  
 

En aquest sentit, assenyalar que el nombre de vots als diferents punt de l’ordre 
del dia varia en funció de les famílies presents en el moment de fer cada votació.  
 

− Alba Parareda 
− Anna Vila 

− Arnau Grifoll 
− Cristina Bech 
− Daniel Blasi 

− Dolors Company 
− Esteve Camps 

− Ferran Serramià 
− Fina Susin 
− Florence Plumier 

− Gemma Bigas 
− Hernan Collado 

− Isabel Vallejo 
− Jaume Pons 
− Jesmina Alsina 

− Joan Arumí 
− Jordi Font 

− Jordi Molist  
− Jordi Solà 

− Laia Pérez 
− Laia Surinyach 
− Laia Valls 

− Lídia Barri 
− Lluís Verdaguer 

− Maria Camps 
− Marta Presseguer  
− Mercè Roger 

− Mireia Alsina  
− Moisès Ramis 

− Mònica Carrera 
− Núria Blanch 
− Núria Freixanet 

− Núria May 
− Núria Montmany 

− Núria Sañé 
− Núria Vilamala 
− Rut Godayol 

− Sílvia Amblàs 
− Sílvia Cañizares 

− Suayambú Miralles 

https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/secretariaafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/menjadorafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/projectesafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/economicaafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/extraescolarsafabellpuig@gmail.com
https://agora.xtec.cat/ceipbellpuig/categoria/afabellpuig-wordpress-com/junta/afabellpuig@gmail.com

